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Fråga till Sektor Välfärd – Vad blev resultatet av 
intervjuerna med SSK som lämnat Välfärd 
Gävle 2024? 

Vid ON möte hösten 2024 redovisades att interjuver genomfördes med SSK som 
lämnat Hälsa- och sjukvårdskontoret vid samma tillfälle utlovades fullständig 
transparangs mot Omvårdnadsnämnden. Vi Moderater vill nu ha återkoppling på 
resultaten. 

Fråga till Sektor Välfärd 

Vilka var orsakerna till att SSK valde att lämna Välfärd Gävle? 

Anders Jansson Gladh (M) 


